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АНГЕЛ СТЕФАНОВ

КМЕТ НА РАЙОН ОВЧА КУПЕЛ

ПИТАНЕ 

от Татяна Георгиева - общински съветник

УВАЖАЕМИ Г-Н СТЕФАНОВ,

На основание чл.129, ал.1 и ал.2 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичен общински съвет, моля да ми отговорите устно и 
писмено на следващата сесия на Столичен общински съвет на следното 
питане, което да бъде включено в Дневен ред на СОС:

1. Как ще се извърши ремонтът на ул. „Народно хоро“ в район „Овча 
Купел“? Информацията, с която разполагам твърди, че планираната 
реконструкция на улицата е с проведена обществена поръчка и избран 
изпълнител по същестуващо положение. От страната на г-н Ангел 
Стефанов обаче има отправено искане да бъде извършен ремонт по 
регулация (тротоари без прекъсване по цялата дължина и по-широки 
бел. ред.). Това ще бъде удобство за гражданите може би като цяло, но 
в терена има имоти за отчуждаване. До колкото ми е известно 
процедура по отчуждаване липсва и в момента се работи по ремонт по 
съществуващо положение. Това отговоря ли на истината?



2. Защо в крайна сметка не са извършени отчуждителни процедури, за да 
се извърши ремонт по регулация, като това би било в полза на 
гражданите на район „Овча Купел“?

3. Защо е спрян ремонтът на улицата въпреки всички проведени 
процедури, поръчка и осигурено финансиране?Според информация на 
граждани от район „Овча Купел“ реконструкцията е „замразена“ вече 3 
години.

4. Защо се позволява отнемане на част от тротоара от частна строителна 
фирма, която изгражда кооперация в същия район? Строителната 
фирма изгражда обект, за който кметът на район „Овча Купела“ е издал 
разрешително за строеж, като това принуждава гражданите, 
включително и ученици, да се движат по пътното платно.

София С уважение,

Татяна Георгиева

06.12.2022г.


